



Protokoll - Styrelsemöte i Vikens Kultur- och Byaförening

Tid	Torsdag 6:e september, 2018, 18.30-21.00
Plats	Östra Magasinet
Närvarande	Lotta Hördin, Louise Alexén, Tove Mauritzson, Per Eriksson, Gert van Doormalen, Kjell Näslund, Fredrik Hallgårde, Lars Niwong,
Ej närvarande	Linda Lundin, Lena Thorsson, Lisbeth Ryberg

Dagordning

- §1 Ordförande förklarade mötet öppnat.
- §2 Dagordningen fastställdes med vissa tillägg under §4.
- §3 Genomgång av föregående mötesprotokoll.
- §4
- 1) Ekonomisk rapport
Gert redogjorde för ekonomin i föreningen.
Vi har idag 1048 medlemmar i VKB. Vi arbetar vidare för att öka antalet medlemmar.
Lars Niwong kontakter Tekniska förvaltningen på Höganäs kommun för att få en fastighetskarta över Viken där vi kan markera vilka områden som är minst representerade i VKB och där kunna göra en punktinsats för att öka antalet medlemmar.
 - 2) Förslag att besluta om uppdelning av föreningens konton och fonder.
Styrelsen beslutade att kassör och ordförande som ansvariga, skapar ett konto för pengarna från Kockska donationen, ett konto för Systrarna Svenssons donation och ett konto för föreningens tillgångar.
 - 3) Ibladning i Byaluren.
Styrelsen beslutade att vi inte ska göra en ibladning om medlemsskapet i höstens nummer av Byaluren. Vi vill testa vårt kommande digitala medlemsregister.
- §5 Hemsidan/portalen
Vi gör en nystart kring teknik och innehåll där Fredrik och Gert driver detta vidare och presenterar ett förslag på nästa möte, 3/10, då vi beslutar om målsättning med vikensbyaforening.se.
Viktigt att hålla de två sidorna isär. Portalen ligger på is till vi har hemsidan på plats.



- §6 Donationsgruppen
Se punkt 4.1. Vi ser tiden an och låter frågan vila en tid framöver.
Styrelsen har för avsikt att bilda en arbetsgrupp kring frågan.
- §7 Rapport om Vikenfesten
Summering av utvärderingsmötet, som var väldigt positivt, var utskickad till styrelsen i form av rapport. Intäkterna låg på närmare 48 000.-. Utgifter ca 58 000.-. Tack vare sponsorer blev det trots allt ett positivt resultat.
Styrelsen beslutade att det blir en Vikenfest sista helgen i juli 2019. Information går ut till övriga föreningar, och andra som kan tänkas vilja medverka, inom kort.
- §8 Stadsplanegruppen
Kommunens svar om stenoren är att det inte blir asfalt utan stenläggning längs med husen på Bygatan, mellan Niagarvägen/Trädgårdsgatan och Hamngatan.
Kjell Näslund har bett kommunen om en lista över pågående och planerade arbeten i Viken.
Lamporna på Torvviggsgränd är sönderrostade och dess status ska undersökas.
Angående Mark- och miljödomstolens besök på potatisåkern så är det en offentlig tillställning där man samlas hos kommunen i Höganäs och sedan åker ut till Potatisåkern för att diskutera kommande byggnation, 2/10, kl 10.00.
Den nya översiktsplanen – ingen ny information har inkommit.
- §9 Medlemsregistret
Ett förslag är att vi ska titta närmare på programmet Visma. Linda tillfrågas om hon tillsammans med Gert tar frågan vidare och redovisar status 3/10.
- §10 Rapport från elavtalsansvarige.
Kjell berättade att det blir ett möte med andra byaföreningar i kommunen 25/9 för att diskutera frågan om en gemensam insats kring elavtal för medlemmar från 2020.
- §11 Skriftliga rapporter från de adjungerade ledamöterna
- Sophiamöllan – har inkommit med skriftlig rapport som styrelsen tagit del av
 - Paul Jönska gården – har inkommit med skriftlig rapport som styrelsen tagit del av
 - Sjöfartsmuseet – har inkommit med skriftlig rapport som styrelsen tagit del av
 - Bryggor och badhytter – ingen rapport har inkommit
 - Byaluren – nästa nummer kommer ut i slutet av oktober
- §12 GDPR – knutet till §9 Medlemsregistret.
- §13 Nästa styrelsemöte 3/10. Det är ett budgetmöte.
Mötet inleds med ett besök på Vikenarkivet Förre och nu på Hemgården kl 18.00 där även styrelsemötet kommer att äga rum.



§14 Övriga frågor

- Höststämma 18/10 - Kallelse ska gå ut 3 veckor före mötet. Lotta ansvarar för annonsering. Kjell, Per och Lotta diskuterar huvudämne för stämman och beslut tas senast på styrelsemötet 3/10.
- Julmarknad – 9/12. Tove och Lars kontaktar Sophiamöllan och Företagarföreningen för julmarknad runt Gröna Torg.

§15 Ordförande avslutade mötet

Viken 2018-09-06

Lotta Hördin
Ordförande

Louise Alexén
Sekreterare